

Qatar Airways is pleased to offer KFH cardholders up to 12% discount on Qatar Airways flights commencing from Bahrain to select destination within the expanding Qatar Airways network.

يسر الخطوط الجوية القطرية تقديم عرض حصري لحاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي، يتضمن خصم يصل إلى 12% على الرحلات من البحرين إلى وجهات مختارة، والانطلاق في رحلات لا تُنسى إلى وجهات مميزة حول العالم.

General

- Offer period: 12 May 2026 – 12 November 2026
- Travel period: 12 May 2026 – 30 September 2027

- فترة العرض: 12 مايو 2026 - 12 نوفمبر 2026
- فترة السفر: 12 مايو 2026 - 30 سبتمبر 2027

Blackout Travel period:

- From Bahrain: (29 May - 8 June 2026), (18 June - 28 June 2026), (12 December 2026 - 12 January 2027), (13 March - 23 March 2027), (20 May - 28 May 2027)
- To Bahrain: (7 June - 14 June 2026), (25 August - 5 September 2026), (12 December 2026 - 12 January 2027), (20 March - 27 March 2027), (26 May - 31 May 2027)

فترات الحظر على السفر:

- من البحرين: (29 مايو - 8 يونيو 2026)، (18 يونيو - 28 يونيو 2026)، (12 ديسمبر 2026 - 12 يناير 2027)، (13 مارس - 23 مارس 2027)، (20 مايو - 28 مايو 2027)
- إلى البحرين: (7 يونيو - 14 يونيو 2026)، (25 أغسطس - 5 سبتمبر 2026)، (12 ديسمبر 2026 - 12 يناير 2027)، (20 مارس - 27 مارس 2027)، (26 مايو - 31 مايو 2027)

Offer Applicability:

- Valid for travel to Qatar Airways selected destinations in Africa, Australia, America, Asia & Europe.
- The offer is exclusive for KFH Credit and Debit card holders in Bahrain and will be only valid to book using KFH Cards.
- Offer is applicable only on base fare on Qatar Airways flights commencing from Bahrain.
- Up to **12%** discount is applicable to all KFH card holders by using promo code **QRBHKFH**.
- Purchases can only be made through www.qatarairways.com or Qatar Airways mobile app by entering the promotional code **QRBHKFH** at the time of booking.
- The promo code is applicable on specific fares in Economy, and Business Class. See detailed offer conditions below.
- The promo code must be entered before initiating a flight search. If the promo code is entered correctly, the special fare will be marked with a burgundy coupon on the flight selection page along with the wording 'Promo code has been successfully applied'.
- Qatar Airways will not be held responsible for any fare differences if a customer does not enter the promo code at the time of booking. The promo code cannot be applied retrospectively.
- Qatar Airways reserves the right to suspend or terminate the offer, for any reason and at any time, without incurring any cost or liability.

صلاحية العرض:

- العرض صالح على الرحلات التي تسيرها الخطوط الجوية القطرية إلى وجهات مختارة في أفريقيا، أستراليا، أمريكا، آسيا، وأوروبا.
- العرض حصري لحاملي بطاقات الائتمان والبطاقات المدفوعة مسبقاً الصادرة عن بيت التمويل الكويتي في البحرين، ولن يكون صالحاً إلا عند استخدام بطاقات بيت التمويل الكويتي للحجز.
- يسري الخصم فقط على السعر الأساسي لتذاكر الخطوط الجوية القطرية التي تبدأ من البحرين.
- خصم يصل إلى **12%** متاح لجميع حاملي بطاقات بيت التمويل الكويتي عند استخدام الرمز الترويجي **QRBHKFH**.
- يمكن إجراء الحجوزات فقط عبر الموقع الإلكتروني www.qatarairways.com أو تطبيق الخطوط الجوية القطرية، على أن يتم إدخال الرمز الترويجي **QRBHKFH** قبل إتمام البحث عن الرحلات.
- ينطبق الرمز الترويجي على أسعار محددة في الدرجتين الاقتصادية ودرجة رجال الأعمال. انظر شروط العرض التفصيلية أدناه.
- يجب إدخال الرمز الترويجي قبل بدء البحث عن الرحلات. إذا تم إدخاله بشكل صحيح، فستظهر الأسعار الخاصة مرفقة بقسيمة بلون غنابي في صفحة اختيار الرحلة، إلى جانب عبارة "تم تطبيق الرمز الترويجي بنجاح".
- لا تتحمل الخطوط الجوية القطرية أي مسؤولية عن فرق الأسعار إذا لم يتم إدخال الرمز الترويجي وقت الحجز. لا يمكن تطبيق الرمز الترويجي بأثر رجعي.
- تحتفظ الخطوط الجوية القطرية بالحق في تعليق العرض أو إنهائه، لأي سبب وفي أي وقت، دون تحمل أي مسؤولية أو تكلفة.

The promo code is valid on flight itineraries originating from Bahrain to the destinations listed below, during the specified travel periods only:

الوجهات المشمولة: يسري الخصم على الرحلات من البحرين إلى الوجهات التالية فقط، خلال فترات السفر المحددة:

- **Africa** - Cape Town (CPT), Casablanca (CMN), Marrakech (RAK), Dar Es Salaam (DAR), Durban (DUR), Johannesburg (JNB), Seychelles (SEZ), Tunis (TUN).
- **America** - Atlanta (ATL), Boston (BOS), Chicago (ORD), Dallas/Fort Worth (DFW), Houston (IAH), Los Angeles (LAX), Miami (MIA), Montreal (YUL), New York (JFK), Philadelphia (PHL), San Francisco (SFO), Sao Paulo (GRU), Seattle (SEA), Washington (IAD), Toronto (YTO).
- **Asia** - Clark (CRK), Bali (DPS), Bangkok (BKK), Phuket (HKT), Cebu (CEB), Hanoi (HAN), Ho Chi Minh City (SGN), Hong Kong (HKG), Jakarta (JKT), Kuala Lumpur (KUL), Male (MLE), Manila (MNL), Seoul (ICN), Singapore (SIN), Tokyo (NRT), Auckland (AKL), Hangzhou (HGH), Penang (PEN), Beijing (PEK), Chengdu (CTU), Chongqing (CKG), Guangzhou (CAN), Shanghai (PVG), Davao (DVO), Phnom Penh (PNH), Phuket (HKT), Haneda (HND).
- **Australia** - Brisbane (BNE), Melbourne (MEL), Sydney (SYD), Adelaide (ADL), Perth (PER).
- **Europe** - Adana (ADA), Amsterdam (AMS), Ankara (ESB), Antalya (AYT), Athens (ATH), Barcelona (BCN), Belgrade (BEG), Berlin (TXL), Bodrum (BJV), Brussels (BRU), Bucharest (OTP), Budapest (BUD), Copenhagen (CPH), Dublin (DUB), Edinburgh (EDI), Frankfurt (FRA), Helsinki (HEL), Istanbul (IST), Istanbul (SAW), Kyiv (KBP), Larnaca (LCA), London Gatwick (LGW), London Heathrow (LHR), Madrid (MAD), Malaga (AGP), Manchester (MAN), Milan (MXP), Moscow (DME), Munich (MUC), Mykonos (JMK), Oslo (OSL), Paris (CDG), Prague (PRG), Rome (FCO), Sofia (SOF), Stockholm (ARN), Vienna (VIE), Warsaw (WAW), Zagreb (ZAG), Zurich (ZRH), Caucasus - Baku (GYD), Tbilisi (TBS), Yerevan (EVN), Hamburg (HAM), Venice (VCE), Nice (NCE).

- **أفريقيا:** كيب تاون، الدار البيضاء، مراكش، دار السلام، ديربان، جوهانسبرغ، سيشيل، تونس.
- **أمريكا:** أتلانتا، بوسطن، شيكاغو، دالاس/فورت وورث، هيوستن، لوس أنجلوس، ميامي، مونتريال، نيويورك، فيلادلفيا، سان فرانسيسكو، ساو باولو، سياتل، واشنطن العاصمة، تورونتو.
- **آسيا وأستراليا:** كلارك، بالي، بانكوك، بوكيت، سيبو، هانوي، مدينة هو تشي منه، هونغ كونغ، جاكارتا، كوالالمبور، ماليه، مانيل، سيول، سنغافورة، طوكيو، أوكلاند، هانغتشو، بينانغ، بكين، تشنغدو، تشونغتشينغ، غوانزو، شنغهاي، دافاو، بنوم بنه، بريسان، ملبورن، سيدني، أديليد، بيرث، هانيد.
- **أوروبا:** أضنة، أمستردام، أنقرة، أنطاليا، أثينا، برشلونة، بلغراد، برلين، بودروم، بروكسل، بوخارست، بودابست، كوينهاغن، دبلن، إدنبرة، فرانكفورت، هلسنكي، إسطنبول (SAW و IST)، كييف، لارنكا، لندن (غاتويك وهيثرو)، مدريد، مالابا، مانشستر، ميلانو، موسكو، ميونخ، ميكونوس، أوسلو، باريس، براغ، روما، صوفيا، ستوكهولم، فيينا، وارسو، زغرب، زيورخ، باكو، تبليسي، يريفان، هامبورغ، البندقية، نيس.

Offer conditions:

Savings in Economy Class:

- Up to 5% on base fare on booking classes: (Y, B, H) (Comfort).
- Up to 12% on base fare on booking classes: (K, M, L, V, S, N) (Convenience).
- Up to 10% on base fare on booking classes: (Q, T, O) (Classic).

Savings in Business Class:

- Up to 5% on base fare on booking classes: (J, C) (Elite).
- Up to 12% on base fare on booking classes: (I, D) (Comfort).
- Up to 10% on base fare on booking classes: (I, R) (Classic).

Savings apply only when all flights on the booking are of the same booking class.

شروط العرض التفصيلية:

الخصومات في الدرجة الاقتصادية:

- خصم حتى 5% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (Y, B, H) (Comfort).
- خصم حتى 12% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (K, M, L, V, S, N) (Convenience).
- خصم حتى 10% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (Q, T, O) (Classic).

الخصومات في درجة رجال الأعمال:

- خصم حتى 5% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (J, C) (Elite).
- خصم حتى 12% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (I, D) (Comfort).
- خصم حتى 10% على السعر الأساسي لدرجات الحجز: (I, R) (Classic).

يُطبق الخصم فقط عندما تكون جميع الرحلات المشمولة في الحجز من نفس درجة الحجز.

Promo code applicability

- The promo code discount is valid only on Qatar Airways operated one-way and return flight itineraries. Codeshare and interline bookings are excluded.
- This offer cannot be combined with publicly available promotional fares.
- Seats are limited and are subject to availability.
- Savings apply on base fare only. The promo code discount is deducted from the 'fare per passenger' amount visible in the 'payment summary' after flight selection. Any other taxes, service fees, or standard market charges will be payable and displayed at the time of booking and are not subject to any discount.

Changes and cancellation:

- Tickets are non-endorsable and non-transferable.
- In case of involuntary flight cancellation, please refer to the applicable fare rules for your booking.
- Any change or cancellation less than 3 hours prior to the stated time of departure will be considered as no-show and no-show penalties will apply.
- Qatar Airways' terms and conditions, including the Conditions of Carriage, will also apply to your booking. Please refer to the fare rules at the time of booking to learn more about the official conditions related to changes, cancellations, and no-shows.

تطبيق الرمز الترويجي:

- خصم الرمز الترويجي صالح فقط على الرحلات التي تُشغلها الخطوط الجوية القطرية (ذهاب أو ذهاب وعودة).
- لا يشمل العرض الرحلات التي يتم تشغيلها بنظام الرمز المشترك أو عن طريق شركات طيران أخرى.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي أسعار ترويجية متوفرة للعامة.
- المقاعد محدودة وتخضع للتوافر. يُطبق الخصم فقط على السعر الأساسي للتذكرة. يتم خصم قيمة العرض من "السعر لكل راكب" المعروض في "ملخص الدفع" بعد اختيار الرحلة. الضرائب والرسوم الإضافية وأي رسوم سوق قياسية أخرى تُستوفى بشكل منفصل وتُعرض أثناء الحجز ولا تخضع لأي خصم.

التغييرات والإلغاء:

- التذاكر غير قابلة للتحويل إلى أشخاص آخرين ولا يمكن استخدامها على رحلات شركات طيران أخرى.
- في حالة الإلغاء غير الطوعي للرحلة، يُرجى الرجوع إلى قواعد الأسعار المعمول بها لحجزك.
- أي تغيير أو إلغاء يتم قبل أقل من 3 ساعات من موعد الإقلاع يُعتبر تخلفاً عن الرحلة، وتطبق غرامات التخلف عن الرحلة.
- تنطبق شروط وأحكام الخطوط الجوية القطرية، بما في ذلك شروط النقل، على جميع الحجزات. يُرجى الرجوع إلى قواعد الأسعار عند الحجز للاطلاع على تفاصيل التغييرات، الإلغاءات، وعدم الحضور.